
第一图书网, tushu007.com
<<世界含油气盆地图集>>

图书基本信息

书名：<<世界含油气盆地图集>>

13位ISBN编号：9787502174194

10位ISBN编号：7502174192

出版时间：2009-11

出版时间：李国玉 石油工业出版社  (2009-11出版)

作者：李国玉

页数：468

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<世界含油气盆地图集>>

内容概要

　　《世界含油气盆地图集（英文版）》是对全球五大洲和190个国家石油工业的历史、现状和未来发
展的简要介绍，同时对507个盆地和625个油田的地质情况作了描述，可称为一本世界石油工业的小百
科全书，对生产、科研、教学、外交、对外勘探开发合作等方面均是一本有益的参考书。
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编辑推荐

Data on the world's oil and gas resources do exist in the hands of oil and gas companies and academic institutions.
But this is the first time that all the world's major basins--more than 500--are presented to the general public in a
succinct, reader-friendly format.    Oil and gas have played a critical role in fuelling human progress and will
continue to do so in the 21st Century. Through the colourful maps and detailed explanatory notes, Professor Li
conveys a very important message: the world remains endowed with abundant oil and gas resources. His work
shows, in detail, where these resources are located, in various geological structures across five continents and 190
countries.
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